
 

 
 
 

 
 

 

Program:   

1. Přivítání domácí MAS Zálabí  
2. Kontrola plnění usnesení pléna z 9.6.2018 (Oliva)  

3. Zpráva z jednání výboru NS MAS v Olomouci (Oliva) a akce s CSV Sk v Lobči (vyhlídky)  

4. Informace z NSK (Tvrdík) a RSK (Oliva) a návrh rozdělení dotace od Středočeského kraje na r. 2018 
(Hlavatý, Oliva)  

5. Zpráva a info z jednání platformy CLLD (Zemanová)  

6. Zpráva a Info z jednání PS Smart Villages (Oliva, Pošíková, Štumpf)  

7. Informace z odborného semináře konaného v rámci akce Země živitelka (Oliva, Štumpf)  

8. Blok CLLD (Tvrdík a garanti platforem):  
- PRV - zkušenosti a problémy s realizací výzev a projektů, program jednání 14.9., RO SFIF, Pha 2  
- OPZ - nejbližší výzva, termín/program jednání  
- IROP - zkušenosti a problémy s realizací výzev a projektů, program/termín příštího jednání  
- OPŽP - aktuální zprávy o přípravách na administraci a zařazení do CLLD – kdo bude koordinovat?  
9. Různé – vystoupení partnerů KS MAS, nabídky ke spolupráci s KS, AKCE NS MAS ČR apod. 

 
Jednání oznámeno řádně pozvánkou. 

Jednání zahájeno v 10:15 hodin. Přítomno 18 MAS.  
 

SHRNUTÍ NEJDŮLEŽITĚJŠÍCH INFORMACÍ Z KS MAS DNE 7.9.2018: 

 DALŠÍ JEDNÁNÍ KS MAS -  5. října 2018 – MAS Rakovnicko 

 RSK - zápisy a další informace na webu rsk-sk.cz 

 MAP - své území realizátor musí dát ke schválení na RSK (KS zastupuje R. Tvrdík) - poslat území 

kanceláři RSK a v kopii i jemu). Termín příští RSK není zatím znám. Území pro MAP může být 

RSK  schváleno i per-rollam 

 je vyžadován soulad Strategických rámců s projekty IROP - aktualizace přes RSK  1x za 6 měs. - 

nutno hlídat soulady a MMR hlídá termíny, zda nemáme žádosti pod 6 měsíců!! 

Jinak nechtějí aktualizaci schválit. 

pátek 7.9.2018 v 10:00 – 14:00 hodin  

Místo Marina - lodě a karavany, s.r.o., Bělohorská 645, Týnec nad Labem viz: 
http://www.marinatynec.cz/kontaktni-informace 

Termín 

Zápis z   

jednání Pléna KS MAS Středočeského kraje 
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 Valná hromada NS MAS: 8.10.2018 - seminář k evaluaci + 9.10.2018 - Valná hromada v Chocni; 

mělo by zde zaznít, jak budou probíhat nové komunikační toky NS MAS směrem dolů 

k členským  MAS 

 Předběžné info z Platformy CLLD z 6.9.2018 - viz kap. č. 5 zápisu !! 

 METODIKA KE STŘEDNĚDOBÉMU HODNOCENÍ- na webu IROPu - nová metodika, odevzdání 
midd-term evaluace - do 30.6.2019 
http://www.dotaceeu.cz/cs/Fondy-EU/2014-2020/Metodicke-pokyny/Metodika-rizeni-
programu/Metodika-vyuziti-integrovanych-nastroju 

 

SHRNUTÍ ÚKOLŮ Z JEDNÁNÍ KS MAS dne 7.9.2018: 

KAPITOLA ÚKOL 

3. Vyhlídky + Jindra 
Hlavatý 

Prezentace z Lobče - bude uveřejněno na webu KS MAS, termín 
nestanoven - předpoklad co nejdříve 

 Hlavatý - Přesunuto 
z předchozí KS MAS:  

Ve spolupráci s J. Kučerou s MAS Dolnobřežansko (IROP) vytvoří sdílený 
prostor pro ukládání dokumentů, které chtějí SK MAS využívat společně. 
Budou zde sekce dle jednotlivých OP a dále zápisy. 

8. KONTAKTOVAT 
MILANA OLIVU 

PRV - přehled MAS kolik se komu povedlo zazávazkovat alokace 

k 31.8.2018 x SZIF vezme registrované projekty k 31.12.2018 

- kolik se nám podařilo zazávazkovat % 

- Milan vezme tyto informace na výbor NS MAS 

- bude se řešit 14.9. na platformě PRV, takže zaslat do tohoto data  nebo 

tyto informace přinést s sebou! 

4. Výbor KS MAS Návrh rozpočtu krajské dotace na rok 2018 
Výbor KS MAS připraví  návrh obsahu a rozpočtu ke společné části  dotace 

Stř. kraje - v úterý 11.9.2018 před jednáním v Senátu. 

Jindra Hlavatý pošle faktury a instrukce s tím, co máme s fakturou dělat a 

jaké aktivity/věci můžeme z dotace financovat. 

8. ZALOŽENÍ 
PLATFORMY OPŽP 

Střední Polabí se rádo platformy OPŽP ujme, ale někdo musí převzít PRV!! 

 

Průběh jednání: 

1. Zahájení jednání, přivítání domácí MAS  
Přivítání domácí MAS Zálabí. 
 

MILAN OLIVA: 

Zahájení jednání. Přivítání hostů a nových tváří na jednání KS MAS. 

Lucie Kaiserová – pověřená vedoucí odd. cestovního ruchu, odb. regionálního rozvoje - pozvána, ale 

nemohla přijít, pokusí se přijít na příští jednání KS MAS v listopadu/prosinci 
 

2. Kontrola plnění úkolů pléna z 8.6.2018  
MILAN OLIVA/ RADEK TVRDÍK: 

SHRNUTÍ ÚKOLŮ Z JEDNÁNÍ KS MAS dne 8.6.2018 (zápis z posledního jednání KS MAS - příloha č. 2): 

KAP. ÚKOL  

 Hlavatý - 
Přesunuto 
z předchozí KS 
MAS:  

Ve spolupráci s J. Kučerou s MAS 
Dolnobřežansko (IROP) vytvoří 
sdílený prostor pro ukládání 
dokumentů, které chtějí SK MAS 
využívat společně. Budou zde sekce 

Přesunout na další jednání, ještě 
neproběhlo. 

http://www.dotaceeu.cz/cs/Fondy-EU/2014-2020/Metodicke-pokyny/Metodika-rizeni-programu/Metodika-vyuziti-integrovanych-nastroju
http://www.dotaceeu.cz/cs/Fondy-EU/2014-2020/Metodicke-pokyny/Metodika-rizeni-programu/Metodika-vyuziti-integrovanych-nastroju
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dle jednotlivých OP a dále zápisy. 

3+4 Zástupci 
platforem PRV, 
IROP, OPZ 

Na Platformách PRV, IROP a OPZ 
shromáždit problémy v realizaci a 
administraci výzev. Dodat Milanovi 
Olivovi do 18.6.2018 - projedná na 
RSK a na Výboru NS MAS. 

Problémy předneseny na Výboru NS 
MAS.  Během září/ října se sejde kulatý 
stůl, který bude řešit komunikaci NS MAS 
dovnitř 
Na valné hromadě NS MAS zazní, jak 
budou probíhat nové komunikační toky 
NS MAS směrem dolů k MAS. 

3+4 Milan Oliva Setkání se zástupci NS MAS - 
domluvit, kdy přijedou na KS MAS 

Proběhlo v Lobči 

5d) Milan Oliva Zjistit informace o OPŽP. Informace přijdou kolem 10.9. 

6a Milan Oliva 
Radek Tvrdík 
 

Podat žádost o dotaci na srpnové 

jednání  ZSK po dohodě s odborem 

CR.  

 

27. 8. podána dotace a následně 

schválena  Zastupitelstvem Stř. kraje 

6c Milan Oliva 
Radek Tvrdík 
Jindřich Hlavatý 

Doplnit a upřesnit některé údaje a 

podklady  k vypořádání dotace pro 

MAS  SK z roku 2017 

Doplněno a odesláno 

 

Dotazník NS MAS/prioritizace - bude řešeno na příštím výboru, kdo a jak vytvořil dotazník (nebyl 

konzultován ve Výboru NS a  pak přišel dotazník přímo na MAS) a mělo by být také řešeno jinak. 

 

Místopředseda NS MAS J. Florián je tvůrce řady důležitých informací - problém je, jakou cestou se 

informace dostávají k členům NS MAS; předmětem přislíbeného konání „kulatého stolu“ má být i 

přehodnocení a  zkvalitnění stávající informovanosti směrem dovnitř NS MAS. 

KS MAS přesně neví, kdo dává zadání JF k vyjednávání, některé zřejmě vyplynou až na jednáních, něco  

je zřejmě osobní aktivita  J. Floriána. 

V. Pošmurný reagoval poznámkou jaké má být zadání a od koho, pokud ho nedají  KS MAS či výbor NS 

MAS. 

J. Florián nemá generální zadání, ani dílčí. Na jednáních TPS nelze předkládat materiály na stůl, bez 

předchozího projednání s adekvátním „publikem“ NS; v opačném případě musí být rozhodnutí 

odloženo, protože není dostatečně projednáno a komunikováno.   
 

Aktuality na webu NS MAS/sekce KS MAS - informace jsou od nejstarších od roku 2014 směrem dolů. 

Nicméně aktualizace na webu KS MAS SK probíhají. Přislíbena náprava od webmastera. 

 

3. Zpráva z jednání výboru NS MAS v Olomouci (Oliva) a akce s CSV Sk v Lobči 

(vyhlídky) 
M. OLIVA: 
Poslední zápis z 10.7.2018 - viz příloha č. 3. 

Změna rozpočtu NS MAS - součást komunikace ven ze sítě - microsity. 
Popis situace MAS v jednotlivých krajích a další podstatné info. 
 
M.  POŠÍKOVÁ: 
Jednání s týmem OPTP - dosáhnout lepší výsledky vyjednávání (proběhlo dopoledne  6.9.2018) 
řešen systém komunikace směrem ven aj. 
 
ÚKOL:   
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Zveřejnit prezentace z Lobče na webu KS MAS; Vyhlídky prezentace předají vedení KS MAS, aby se 
daly zveřejnit na webu pro členy KS  
 

Valná hromada NS MAS: 

- 8.10.2018 - seminář k evaluaci + 9.10.2018 - Valná hromada v Chocni 

- dle předpokladu Milana - asi nebudeme mít info dříve než po Konferenci Venkov  
 

MAS měly vyplnit dotazník, který přišel z NS MAS 6.9.2018, na hodnocení činnosti NS 28.8.2018 - 
Uveřejněn Hlas z MAS (viz příloha č. 3b) 
 

 

4. Informace z NSK (Tvrdík) a RSK (Oliva) a návrh rozdělení dotace od 

Středočeského kraje na r. 2018 (Hlavatý, Oliva)  
MILAN OLIVA/ JINDRA HLAVATÝ/ RADEK TVRDÍK: 

22.6.2018 - společné plenární zasedání NSK (viz příloha č. 4a) 

Projednáváno především: 

- zpráva o realizaci jednotlivých OP - zazněla informace, že když splní čerpání jednotlivé OP, tak sankce 

pro MAS nebudou 

- výhled - co by se mělo z OP financovat do budoucna (hlavně měkké projekty, všechno chytré, 

netradiční, nadstavby…) 

- pracovní skupiny SMO, SMS, NS MAS, SPOV výhled připomínkovaly   

- další připomínky od účastníků NSK budou prý zapracovány 
 

RSK - zápisy a další informace na webu rsk-sk.cz (zápis z posledního jednání RSK viz příloha č. 4b) 

Školská inkluzivní koncepce kraje - také k dohledání na webu RSK 

 

MAP - své území realizátor musí dát ke schválení na RSK (KS zastupuje R. Tvrdík) - poslat území 

kanceláři RSK a v kopii i jemu). Termín příští RSK není zatím znám. 

- území může být schváleno i per-rollam 

- je vyžadován soulad Strategických rámců s projekty IROP - aktualizace přes RSK  1x za 6 měs. - nutno 

hlídat soulady a MMR hlídá termíny, zda nemáme žádosti pod 6 měsíců!! Jinak nechtějí aktualizaci 

schválit. 

 

V. POŠMURNÝ: 

- upozornil na snahy, aby administrace CLLD/ MAS byly pod kuratelou krajů (pozn.návrat k ROPům?!) 

- na poslední RSK SK bylo řešeno, Asociaci krajů by se toto líbilo… 

- PS Vize NS MAS toto odmítla 

- MAS musí tyto snahy/návrhy jednoznačně odmítnout 

- otázka: jaká se dělají opatření, aby toto nenastalo? 

 
 

 

USNESENÍ: 

KS MAS zásadně nesouhlasí přesunout správu jakékoliv části procesů SCLLD/LEADER pod 

řízení krajských samospráv a pověřuje předsedu KS MAS zajištěním projednání na vhodné 

platformě NS MAS a navrhne následně „zaúkolování“ formou zadání NS MAS vyjednávacím 

týmům. 

PRO: všechny přítomné MAS, tedy …. MAS!! 
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Návrh rozdělení dotace od Středočeského kraje na r. 2018 (Hlavatý, Oliva) 

a/  1mil. rozdělení mezi členské MAS 

- 10% spoluúčast/ MAS  = 111.111,- Kč od MAS Sk 

- proúčtování dotace Stř. kraje do 31.12.2018, resp. do 15.12.2018 

- rozdělení  1.111 tis. Kč - rozdělení mezi 25 MAS (bez Kladenska a Polabí) = bez rozdílu velikosti a 

počtu obyvatel území = 44.444,- Kč/MAS 

- spoluúčast 6.666,- Kč (spoluúčast) + 1.500 (řádný členský příspěvek MAS na r. 2018)  = 8.166 –  

- účetní (rep. J. Hlavatý) pošle faktury a bude zaplaceno za každou MAS 

- dotaci lze využít pro akci i částečně korespondující s cestovním ruchem = trhy, propagační materiály 

apod. 

- způsobilost výdajů od 1.1.2018  

- KS MAS  doloží se 25 dílčích projektů jednotlivých 

 

b/ 0,5 mil. Kč - společný projekt + administrativa a vedení KS MAS 

- NAVRH - vzdělávání pro MAS z SK tak, aby byly dobře připravené na následující projekt SK (výzva č. 80 

v OPZ), kde by se již řešilo vzdělávání samospráv obcí - budou to zejména obce, kterých by se SMART 

VENKOV měl týkat (např. exkurse za projekty, kde již existuje smart) 

- vzdělávání v oblasti SMART VENKOV - 10 oblastí, ve kterých by se mohly MAS vzdělávat - CHYTRÉ: 

odpady, zeleň, soc. služby, úřad, zdravotnictví, školství apod. …. 

- odborným partnerem by mohlo být SIC (garant P. Růžička) 

- území SK se rozdělí na cca 4 oblasti/lokality (cca západ, východ, sever, jih), tak, aby min. vždy 1 a více  

MAS zajistily – koordinaci, pozvání samospráv a relevantních firem z území, občerstvení, pronájem 

místa na celodenní akci, ukázku už něčeho hotového z oblasti SMART Villages/ Chytrý venkov  

- máme šanci se tak dostat se do pozice informačního brokera pro Chytrý venkov 

Z pléna bylo dále navrženo, aby v rámci této společné části dotace: 

- bylo vytvořeno prac.místo (DPP) pro koordinátorku projektu  

- byly prostředky použity na „pomoc“ těm MAS ze SK, které jsou dosud „spící“  

Úkol:  

- Výbor KS MAS připraví návrh „projektu“ vzdělávání MAS pro Chytrý venkov z dotaci Stř. kraje - 

v úterý 11.9.2018 před jednáním v Senátu.  

- Jindra Hlavatý pošle faktury a instrukce, co máme s fakturou dělat a jaké aktivity můžeme 

z dotace financovat. 

 

PŘÍLOHY ZÁPISU č. 4c: 

ŽÁDOST O DOTACI OD STŘEDOČESKÉHO KRAJE 

ROZPOČET 

SMLOUVA 

PODMÍNKY DOTACE 
 

5. Zpráva a info z jednání platformy CLLD  
Oliva/ Pošmurný: 
Info z platformy CLLD z 25.7.2018 uvedeno na webu NS MAS. 

Info z platformy CLLD z 6.9.2018  

Za NS MAS: Kuthanová, Florian 
 - další jednání 18.10. v 9:00!! 

- MPIN – změny finančního plánu 
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o u OPZ nově platí povinnost na podávání změny nejpozději až pod mid-term evaluaci, 
stejně jako u PRV – tj. nejpozději počátkem r. 2020 

o změny finančního plánu, původně plánované k 15.11. pro všechny OP se týkají pouze 
IROP a OPŽP: 

 do 31.1. pro MAS, jejichž SCLLD byly schváleny do 15.1.2017 
 do 28.2. pro MAS, …. do 31.3.2017 
 do 31.3. pro MAS ….. do 15.7.2017 
 do 30.4. pro MAS …. do 31.12.2017 

o účinnost MPIN od 1.11.2018, zveřejní cca v pol. října 
o OPZ do konce září pošle další číslovanou informaci jak přistupovat k realokacím 

 
- 11. NSK 

o 11.-12.10. asi Karlovy Vary 
o Komora CLLD 

 možnost vystoupení KS MAS 
 vyjádřit se k plnění usnesení 
 prezentaci poslat dopředu, pokud možno 
 30 min. diskuse o CLLD po 2020 
 Jana avizuje příspěvek RSK k budoucnosti 

- pozice ČR k novým nařízením ve vztahu k CLLD, resp. územnímu rozvoji 
o projednávala se a je již dokončená – bude odeslána EK 

- zprávy o plnění ISg – zatím nezačali vracet, řeší technický problém v indikátorech, které se 
generují automaticky, současně řada chyb v indikátorech, které vyplňují MAS, omlouvá se, že je 
budou vracet se zpožděním 

- Standardizace MAS 2020 
o nejprve se sejde MMR-ORP s MZe a SZIF, aby se zorientovali, poté navrhnou, jak by šlo 

řešit a prodiskutují s námi, celkově shoda mezi ŘO  
- 12. 9. v 10h PS Venkov při SRR21+ bude diskutovat návrh implementační část, MPSV 

připomínkuje, že tam není… 
- Polčák inicioval PS pro Venkov pod Radou vlády pro udržitelný rozvoj – metodické problémy 

rozvoje venkova 
- Žádosti o změnu ISg u OPŽP – schváleno 64, na MAS 21, na ŘO 10 
- IROP 

o stále spící: Mezilesí, Rozvoj Kladenska a Prahy západ – slíbily pokrok a nic 
o z AdO – nedodržení % zastoupení (MAS buď měly špatně navolené orgány, nebo po 

vyřazení osob, které byly ve střetu zájmů, zůstal již špatný poměr) 
o milníky – do poloviny září budou mít stanovisko EK ke změnám PD, tj. jestli akceptovali 

jejich zrušení – vypadá to na dobré cestě  
- PRV 

o letos zaregistrováno 3450 žádostí, ještě cca 40 registrace nedokončena (MAS mají 
dodat podklady k výzvě) 

o 50% projektu v 17.1.a), pak v 19.1.b) 
o proplaceno cca 306 projektu 
o připravují pravidelnou revizi pravidel 19.2.1, zatím bez čl. 20 – dnes TPS LEADER 
o 19.3.1 čekají na finální návrh z naší strany, zatím 9 podaných žádostí, z toho 4 

ukončené – nedoplnily na výzvu, 3 schválené (z toho 2 mezinárodní), 2 v administraci 
(z toho 1 mezinárodní) 

o PS pro VENKOV v SZP21+ bude svolána 
o HF připomněl žádost o zaslání dat pro NSMAS  
o SZIF upozorňuje, že některé MAS uvádějí osobní údaje žadatelů jako např. RČ 

- OPZ 
o 3 MAS nemají  zatím vyhlášenou výzvu 
o 27 má 50% své alokace v projektech po věcném hodnocení 
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o do konce září zveřejní informaci o možném navyšování alokace (pro aktivní MAS) 
o u změn finančního plánu budou považovat nevyčerpanou alokaci za přesunutou do 

dalšího roku 
o odeslali dotazníky na workshopy – obdrželi 116 odpovědí 
o udělají přípravný seminář pro MASky na semináře pro žadatele 
o zvažují tour po sociálních podnicích 
o případové studie na dobrou praxi – proběhl rozhovor v květné zahrada v MAS Poličsko, 

připravují natáčení medailonků 2 projektů (Pobeskydí a Hradecký venkov) a profi-focení 
o proces hodnocení projektů je vč. administrace na straně MAS kratší než u výzev 

napřímo 
- OPŽP 

o zatím 17 projektů, z toho 1 na likvidaci invazních druhů v MAS Pobeskydí 
o MAS nebudou pro nevybrané projekty vydávat Rozhodnutí, pouze Závazné stanovisko  
o v PO rozešle AOPK vzory výzev pro nové aktivity, metodické příručky, … výzvy ŘO by 

měly být od 24.9. nejprve provede AOPK kontroly výzev 
o rádi by podle dotazů, které se sejdou do konce září, uspořádali 2 semináře Praha / Brno 

cca v 2. pol. října  
o budou chtít od nás rozeslat informace, příp. v polovině září odeslat urgenci 
o vydali nejčastější pochybení dle zkušeností z prvních výzev - nejsou všechny povinné 

přílohy, nesoulad jednotek a informací 
 
Návrh aktualizace Metodického pokynu pro využití integrovaných nástrojů v programovém období 

2014-2020 – vypořádání připomínek – příloha 5a 
 

Stále se řeší problém tzv. spících MAS, v SK jde o MAS Rozvoj Kladenska a Prahy západ 
 

Výbor oslovilo město Zdice  ohledně založení vlastní MAS - měla by je kontaktovat některá z okolních 

MAS, chtějí informace ohledně čerpání dotací, situaci prověří L. Flajšman. 

 

Informace o PRV - článek 20 

-   čl. 20 – vzhledem k poslednímu jednání na MMR za ŘO PRV by se překryvy neměly řešit, pokud to 
nikdo další v rámci VPŘ nebude rozporovat;  
- TPS k tomu bude v 2. pol. října, do konce roku by měly být schválená pravidla na čl. 20, poté do 3 
měsíců SZIF zprovozní Výzvy MAS 
-  SZIF by chtěl od 1.12.2018 umožnit vyhlašování výzev MAS, a od cca 3-4/2019 umožnit vyhlašování 
výzev na čl. 20, ovšem pouze v případě, že bude hotovo střednědobé hodnocení.  

 
METODIKA KE STŘEDNĚDOBÉMU HODNOCENÍ 
- NA WEBU IROPu - nová metodika 

- odevzdání middterm evaluace - do 30.6.2019 

http://www.dotaceeu.cz/cs/Fondy-EU/2014-2020/Metodicke-pokyny/Metodika-rizeni-

programu/Metodika-vyuziti-integrovanych-nastroju 

 

 

6. Zpráva a Info z jednání PS Smart Villages  
M. OLIVA: 

Příloha č. 6 - soubor k problematice SMART 
Evropská komise chystá v novém prog. obd. poměrné velké peníze na inovace = SMART - je možné, že 
v novém období bude možnost chytrý venkov řešit právě a pouze přes inovace - zatím v jednání 
 
Milan Oliva - Smart za NS MAS řeší společně s ředitelem P.Čápem, vč. vyjednávání 
Toto téma řešeno na pracovní skupině - NS MAS + SMS. Vznikla nová PS SMART za NS MAS - vedoucí 
Oliva 

http://www.dotaceeu.cz/cs/Fondy-EU/2014-2020/Metodicke-pokyny/Metodika-rizeni-programu/Metodika-vyuziti-integrovanych-nastroju
http://www.dotaceeu.cz/cs/Fondy-EU/2014-2020/Metodicke-pokyny/Metodika-rizeni-programu/Metodika-vyuziti-integrovanych-nastroju
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Bude vydána přes CSV brožura ke konceptu Smart Villages, která bude k dispozici na Konferenci 
Venkov, kde  bude i toto téma představeno. 
 

 

7. Informace z odborného semináře MMR konaného v rámci akce Země 

živitelka  
M. OLIVA, S. ŠTUMPF: 

Seminář na Zemi živitelce pořádaný MMR – viz link na prezentace níže 
Zástupci ministerstev a dalších územních partnerů 
- podpora obnovy a rozvoje venkova 
- venkovu je potřeba pomoct, aby mohl konkurovat a aby lidi neodcházeli do měst 
- do roku 2030 se počítá s tím, že dojde k vylidnění venkova a 80% obyv. bude žít ve městě 
- 592 výzev za 4,2 mld. Kč 
- 5% alokace na MAS/ LEADER z nového program. období od EK - když má mít LEADER tak velký 

význam, tak proč máme takto malou alokaci? 

- MMR - rozjíždí vlastní investiční fond, který se má týkat programu rozvoje venkova - 1mld. by měla jít 

na rozvoj obecních budov (s tímto programem dochází ke kolizi s článkem 20) 

- překryv MMR a MZe - nikdo žádné překryvy přešit nechce - obě ministerstva tedy překryvy řešit 

nebudou 

- z článku 20 - MAS by měly dostat finance pouze na podporu NNO, spolky, obce 

- zázemí pro obce - info portál od Polčáka ze SMS 

- Na této adrese jsou prezentace, které byly na odborném semináři MMR v rámci výstavy Země živitelka 

2018: http://www.mmr.cz/cs/Ministerstvo/Regionalni-rozvoj/Seminare/Zeme-zivitelka-2018 

 

8. Blok CLLD  – informace z platformy (Tvrdík a garanti platforem):  

a) PRV - zkušenosti a problémy s realizací výzev a projektů, program jednání 14. 9., RO SFIF, Pha  

Další zasedán platformy PRVí: 14.9.2018 na RO SZIF ve Slezské ul. v Praze 2 
 

- dle Pošíkové info od SZIFu o velká chybovosti ze strany MAS 

- problémy s VŘ a další chybovost - máme toto více hlídat (MAS nemají povinnost kontrolovat VŘ) 

- problémy řešit s Milanem Olivou, příp. s paní Bukovskou 

- pozor na kontroly ŽoD zaregistrovaných na RO SZIF v ještě v procesu administrace RO SZIF ze strany 
RO SZIF – zatím pouze ojediněle 
- návrh na uspořádání  školení k procesu administrace MAS po prvních výzvách MAS 
- E. Neubergerová - ke zvážení: předá organizaci platformy PRV někomu jinému, aby mohla vést 

platformu OP ŽP 

- připravit přehled MAS - kolik % se  podařilo zazávazkovat alokace k 31.8.2018 x SZIF vezme 

registrované projekty k 31.12.2018 

- Milan vezme tyto informace na výbor NS MAS + se bude se řešit 14.9. na platformě PRV, takže zaslat 

do tohoto data  nebo tyto informace přinést s sebou! 
 

b) OPZ - nejbližší výzva, termín/program jednání  

Další zasedání: v 2. polovině října s paní Melechovskou na Stř. kraji 

Info od Markéty Dvořákové: společné setkání  MAS k problematice OPZ a setkání k plánování sociálních 

služeb v SK s paní Melechovskou v prostorách SK. Bylo by super, kdyby již tam mohly zaznít příklady 

dobré praxe projektů, případně další, instrukce rozešle s předstihem. 
 

c) IROP - zkušenosti a problémy s realizací výzev a projektů, program/termín příštího jednání 

Další zasedání: v pondělí 24.9. 9:30 v Říčanech 

http://www.mmr.cz/cs/Ministerstvo/Regionalni-rozvoj/Seminare/Zeme-zivitelka-2018
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Pozvánku pošle Monika Neužilová 

d) OPŽP - aktuální zprávy o přípravách na administraci a zařazení do CLLD – kdo bude 

koordinovat?  

- Střední Polabí - pozvánka na celodenní prezentaci projektů OPŽP, přišlo MASkám do emailu, 

akce se koná 13.9.2018, zájemci se mohou stále hlásit 

- Kolik MAS bude realizovat nové aktivity OPŽP ze Stř. kraje,  

- Bude se také řešit platforma OPŽP?? 

- MAS Střední Polabí se rádo platformy OPŽP ujme, ale někdo musí převzít PRV!! 

 

9. Celostátní síť pro venkov 

J. VESELSKÝ: 

Představení nového zástupce/koordinátora CSV v SK a projednání 2 bodů: 

 

1. Příprava akcí CSV pro rok 2019  - přivítám náměty na konání akcí, které by se v příštím roce 
podle vás měly v rámci CSV realizovat - ať už se jedná o pořádání seminářů, workshopů na 
téma PRV, předvedení příkladů dobré praxe, možností spolupráce  apod.  V letošním roce se i 
realizovaly (a ještě i realizovat budou) exkurze jak po ČR tak i do zahraničí.  
 
Pro rok 2019 by měly být v CSV hlavní priority: 
- Podpora diskuse s partnery k přípravě SZP 2021-2027 (semináře, konference, workshopy; 

konzultace s odbornou veřejností k přípravě Strategického plánu SZP) 
- Podpora šíření inovací a spolupráce (semináře, informační materiály, sběr příkladů dobré 

praxe, exkurze za příklady dobré praxe inovační postupů, vyhledávání expertů pro 
případné zapojení do odborných prací) 

- Podpora vzniku projektů spolupráce, podpora CLLD (semináře, workshopy, konference, 
exkurze) 

- Podpora implementace PRV a informování o politice rozvoje venkova, sběr příkladů best 
practicle 

- Monitoring implementace PRV 
 

2. Připravované projekty cyklostezek z IROP – rád bych vás požádal o spolupráci při zjišťování 
připravenosti projektů cykloopatření v IROPu (SC 1.2) v rámci výzev ITI Pražské metropolitní 
oblasti. Protože ještě spolupracuji s nositelem strategie ITI (tj. IPR Praha) při sběru 
projektových záměrů, rád bych využil zítřejší jednání v Týnci a oslovil zástupce těch MAS, 
jejichž území zasahuje do Pražské metropolitní oblasti (tj. ORP Brandýs n/L – Stará Boleslav, 
 Říčany, Černošice, Kralupy n/V, Neratovice, Beroun, Kladno, Mělník, Lysá n/L, Český Brod, 
Benešov, Dobříš, Slaný).  
Na jaře 2019 se plánuje výzva ITI pro cyklodopravu (cca za 120 mil. Kč) a bylo by velice 
užitečně znát co nejpřesnější data z území (především připravenost projektů). Proto budu rád, 
pokud si zítra najdete chvilku a můžeme probrat případné podrobnosti. 

 

10.  Různé – vystoupení partnerů KS MAS, nabídky ke spolupráci s KS, AKCE NS 

MAS ČR apod. 
M. POŠÍKOVÁ: 

1. MAP II 

 Aktuálně k 12.9. 2018 tj. po 4 průběžných uzávěrkách je z alokace 3 mld., pod právním 
aktem jsou žádosti za 462mil Kč, v hodnocení za 1,334mld. Kč.   

 Další jednání hodnotící komise je avizováno 19.9.2018 

 Zbývající průběžné termíny jsou 14.9.2018 a 31. 10. 2018. 

 Zatím není avizováno prodloužení tohoto termínu. 
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 Únorové žádosti jsou s právním aktem a z velké části se zálohovými platbami. 

 Vstupní dotazník - bylo avizováno zveřejnění 10.9.2018 - zatím nezveřejněno, 
urgováno. 

 Jednáme o vytvoření pověřovacího dopisu pro žadatele MAP II, kterým by se 
prokazovali směrem k ředitelům škol.  

 Dále přikládám tabulku zapojených organizací v území do jednotlivých systémových 
projektů (KIPR, SRP, PPUČ atd.) 

2. Šablony pro NNO  

 Připravuje se výzva pro NNO (vzdělávání NNO formou šablon). 

 Výzva bude vyhlášena v říjnu 2018. Plánovaná alokace 200 mil. Kč. Bude se jednat o 
klasickou průběžnou výzvu (stejný mechanismus příjmu žádostí jako MAP). 

 Proběhla další Plánovací komise OP VVV - schvalovala upravenou výzvu šablony NNO. 

 Alokace nebude nijak rozdělená na střešní organizace a zbylé území. Kdo dřív podá, 
bude mít větší šanci.  

 NNO pracující s mládeží si budou vybírat ze šablon, administrativně bude zajišťovat 
ČRDM nebo jiný subjekt v území - jednáno s kraji. 

3. Další jednání s MŠMT + Šablony pro školy 

 Podařilo se nám získat přehled plnění Šablon pro školy, Jan Libosvár tabulky upravil, 
aby umožňovali filtraci přes MAS. Tabulky jsou přílohou. 

 Připravujeme kulatý stůl spolu s MŠMT na téma MAP. Podrobnosti -zápis z jednání 
přílohou.  

 Dále připravujeme publikaci na téma MAP a MAS - příklady dobré praxe, inspirovalo 
nás MŠMT, které vydává brožuru o OP VVV. My bychom se chtěli věnovat příkladům 
dobré praxe v MAP realizovaných MAS. 

 Dne 20/21.9. 2018 proběhne MV OP VVV, kterého se M. Pošíková zúčastní. 
4. Spolupráce se SKAV - MAP a  Úspěch pro každého žáka 

- PS Vzdělávání se rozhodla spolupracovat se Stálou konferencí asociací ve vzdělávání, 
kterou zastupuje paní Silvie Pýchová a která dlouhodobě spolupracuje s panem Vladimírem 
Srbem z Nadace ČS, a.s. na téma jak "úspěch pro každého žáka" dostat do celého území ČR. 

- Připravujeme společnou koordinovanou spolupráci MAPů a NNO věnujících se 
vzdělávání zastřešených SKAV. Připravujeme konferenci ve dnech 30.11 - 1.12.2018. 
Podrobnosti v přiloženém zápisu. 

5. LEADER AKADEMIE - koncept 

- Přílohou zasílám návrh konceptu LA pro NS MAS ČR. 
6. Setkání PS Vzdělávání 

- V termínu 1.-3.8. 2018 proběhlo další vzdělávací setkání PS na téma Komunikace a 
asertivita. Dále zde proběhlo pracovní jednání PS Vzdělávání, které se věnovalo zejména 
Leader akademii a dalším systémovým spoluprácem (SKAV, odbor evaluace MŠMT).Zápis z 
jednání je přílohou. 

- Členka PS Vzdělávání vytvořila 3min. spot o Pracovní skupině, který je na  

- https://www.youtube.com/watch?v=auIegK6s3qw 
 

 Konference Venkov - 19.-20.9.2018  

 Smart Region Praha a Středočeský kraj - závěrečná konference 18.9. na Magistrátu HMP 

 Zpravodaj venkova  

 
Jednání ukončeno ve 13:40 hodin. 
 

Zapsala: Jana Filinová 

 5. října 2018 – MAS Rakovnicko 
Kde se ještě setkání KS MAS nekonalo:  

MAS rozvoj Kladenska a Prahy-západ o.s. 
MAS Brdy z.ú. 

https://www.youtube.com/watch?v=auIegK6s3qw

